
Van: "Rob Mark" <rb.mark@kpnmail.nl>
Aan: <info@johndoes.nl>;<jolandavanling@gmail.com>;"'Alex Harren'" 
<harren.vvdhhw@gmail.com>;<anesp@duijff.nl>;<duintop@yahoo.com>;<fractie@seniorenheerh
ugowaard.nl>;<stefanbrau@hotmail.com>;<ajongenelen@me.com>;<secretaris@heerhugowaard
.christenunie.nl>;<freekmarchal@hotmail.com>;<marjan@lijstjongejan.nl>
CC:

<b.blase@heerhugowaard.nl>;<vcm.stam@heerhugowaard.nl>;<griffie@heerhugowaard.
nl>;<pwe@awareness.nl>;<g.van.der.maten@hollandmediacombinatie.nl>
Verzonden: 06/05/2017 20:44
Onderwerp: ondertunneling
Bijlage(n):
Bericht:
Heerhugowaard, 7 mei 2017

 

Geachte leden van de gemeenteraad Heerhugowaard,

 

Onder verwijzing naar de bijgevoegde reactie van het college op mijn eerdere 
mail aan de raad inzake het gesprek met de burgemeester en de wethouder wil ik 
opmerken evenmin twijfel te hebben in het oordeel van de klankbordgroepen. Ik 
wil u in dat verband wijzen op mijn mail, van 3 mei jl., waarin ik aangeef de 
besluiten van de klankbordgroepen te zullen respecteren. Dat was en is niet 
mijn punt van zorg. Waarop ik heb gewezen is de eenzijdige en vertekende 
berichtgeving door projectgroep en wethouder over onderdelen van mijn plan, 
waardoor de klankbordgroepen op het verkeerde been zijn gezet. Dit heeft 
wellicht geleid tot een ander standpunt, dan wanneer ik dit plan had kunnen 
toelichten. Ik ben dan ook content met het advies van de burgemeester, daarin 
gesteund door de wethouder, om een verzoek te richten aan de procesbegeleider 
van de klankbordgroepen, de heer Paul Weststrate om mijn plan te komen 
toelichten in de klankbordgroepen. De heer Weststrate heeft mij inmiddels 
toegezegd dit verzoek over te brengen aan de deelnemers van de klankbordgroepen.

Ik wil u er tot slot nogmaals op wijzen, dat de doelstellingen van het college 
en mij elkaar nauwelijks ontlopen wat betreft een veilige, duurzame, goed 
bereikbare, leefbare en vooral betaalbare nieuwe invulling van het 
stationsgebied en directe omgeving. Over de wijze, waarop dit gestalte moet 
krijgen zijn onze meningen verdeeld. Desondanks is het mijn stellige 
overtuiging, dat deze verschillen van mening via open gesprekken tot een 
gemeenschappelijke en breed gedragen oplossing moeten kunnen leiden.

 

Hoogachtend,

 

R. B. Mark

 

 

 

 



 

 

 

 

 

1.  Reactie van het College op de brief van de heer Mark gisteren in het Nieuws 
van de dag 

"Geachte leden van de raad,

In zijn bericht van 3 mei, geeft dhr Mark zijn impressie van het gesprek dat 
wij met hem hadden, en lardeert hij zijn impressie met zijn indrukken over de 
werkzaamheden van de klankbordgroep. Uiteraard is dit zijn goed recht. Maar om 
geen misverstanden te laten bestaan, hechten wij eraan te laten weten dat de 
door hem beschreven indrukken rond de klankbordgroep de zijne zijn. In het 
gesprek met hem hebben wij er geen misverstand over laten bestaan dat wij alle 
vertrouwen hebben in de manier waarop de klankbordgroep te werk is gegaan en 
ook over de deskundige manier waarop deze ambtelijk zijn ondersteund. 

Vriendelijke groeten 
M. Stam
B. Blase " 

 


